
Update uitspraak kunstlicht 
FBE Noord-Brabant 
 
Aan jagers/grondgebruikers en overige FRS-gebruikers in 
Noord-Brabant, 
 
Op het ogenblik is er veel onrust m.b.t. de recente 
uitspraak van de Raad van State op 4 december 2013. 
Met name gebruikers van de wilde zwijnen ontheffing 
maken zich zorgen over de vraag of het gebruik van 
kunstlicht nog wel is toegestaan. 
Op dit moment is het zo dat alle ontheffingen die 
onherroepelijk zijn, zonder problemen middels een 
machtiging kunnen worden uitgevoerd. 
Het aanvragen van nieuwe ontheffingen is op dit moment 
even niet mogelijk totdat het Ministerie van EZ een 
verzoek heeft neergelegd bij het Beneluxhof om het 
Benelux verdrag aan te passen. 
 
Wij houden u op de hoogte. 
Dit betekent ook dat de ganzenontheffing voor komende 
winter niet wordt aangepast. 
Ontheffing voor het verjagen van ganzen met behulp 
afschot (ook op grasland) blijft derhalve ongewijzigd.  
 
Met vriendelijke groet, 
Erik Koffeman 
ing. F. Koffeman 
Adjunct-secretaris Faunabeheereenheid Noord-Brabant 
 
Tel:  073-2173640. 


